
Dz-08.0021.1.74.2016 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 74/2016 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 14 kwietnia 2016 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 74 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 7.04.2016 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego z usługami w parterze i garażem podziemnym przy ul. Praskiej                        

w Krakowie – Podgórzu”;  

b) ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa zespołu do czterech budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z garażami w przyziemiach (suterenach) budynków                  

przy ul. Piltza w Krakowie”;  

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego;  

d) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady. 

5. Przygotowanie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 7.04.2016 r.  

 

Ad. 2 

 

P. K. Gacek odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 8.04.2016 r.                                

do 14.04.2016 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego                         

z usługami w parterze i garażem podziemnym przy ul. Praskiej w Krakowie – Podgórzu”. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 74/111/2016. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa zespołu do czterech budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych z garażami w przyziemiach (suterenach) budynków przy ul. Piltza w Krakowie”. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. S. Siekacz.  

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 74/112/2016. 



c) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 74/113/2016. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 74/114/2016. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie dodatkowego oznakowania ulicy Czarodziejskiej w Krakowie – druk nr 221.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie likwidacji progów zwalniających w ciągu ulic Jaworowa oraz Biała Droga           

w Krakowie – druk nr 222.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia działek nr 408/9 i 408/44 obręb 7 

jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie – druk nr 223.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia części działki nr 101/3 obręb 12 

jednostka ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Ludwinowskiej w Krakowie – druk nr 224.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

e) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bodzów - Rejon ulicy Widłakowej”– druk nr 225.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

f) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

pn.: „Rozbudowa istniejącego budynku rekreacyjno-sportowego o salę ćwiczeń oraz nadbudowa                 

z przeznaczeniem na sale pensjonatowe przy ul. Winnickiej w Krakowie”– druk nr 226.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

g) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Edukacji w sprawie odwołania ze składu Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk                 

nr 227.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, 1 wstrzymujący się. 

h) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 – druk nr 228.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

 

 



Ad. 5 

 

P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki                          

na rok 2016. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

 

P. S. Siekacz zaproponował skierowanie pisma do Zarządu Infrastruktury Sportowej w sprawie 

dokończenia oświetlenia boiska sportowego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym Nr 7. 

P. K. Gacek zaproponował skierowanie pisma do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu             

w sprawie zmiany organizacji ruchu na osiedlu Podwawelskim. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

74 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:35). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


